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Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders  
 
Zoals ook vermeld in de raadsvergadering van 1 juli jl heeft het college besloten om nog eenmaal het 
contract met Karmac met 1 jaar te verlengen. Gedurende dat jaar wilt u een aanbestedingstraject volgen 
voor het bibliotheekwerk in de komende jaren. 
N.a.v. de briefwisseling tussen gemeente en bibliotheek Waterland en een artikel in NHD d.d. 29 juli 
hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Wat is het bedrag waaronder een aanbesteding niet nodig is? 
 
In 2014 heeft Karmac het bibliotheekwerk in de gemeente overgenomen omdat bibliotheek Waterland dit 
voor het  toen beschikbare bedrag niet kon.  

2. Wat was het beschikbare bedrag en voor welk bedrag heeft bibliotheek Waterland in de jaren 
voorafgaand aan 2014 het bibliotheekwerk uitgevoerd? 

 
Bibliotheek Waterland geeft nu aan een volwaardige voorziening te kunnen bieden voor €200.000. 

3. Is deze voorziening anders dan Karmac nu biedt en zo ja op welke punten wordt afgeweken 
van wat Karmac biedt? 

 
In het krantenartikel van 29 juli wordt gesproken over huur van de locaties in Monnickendam en Ilpendam 
voor een bedrag van €40.000. 

4. Klopt dit bedrag en zo nee wat is het juiste bedrag? 
5. Zijn er voor de locaties  Marken en Broek in Waterland ook huurinkomsten? 
 
6. Is er onder de leden van Karmac, de gebruikers dus, recent een klanttevredenheidsonderzoek 

gehouden? Zo ja, wat was de uitkomst? Zo nee, wordt dit alsnog gedaan? 
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